
 

Concept besluitenlijst Presidium 
Datum 02-07-2024 
Tijd 20:15 - 21:00 uur 
Locatie Van Tuil- en Daalderopzaal 
Voorzitter F. van der Meijden 
Aanwezigen  W. van Baal, W. de Boer, E. Derksen, Y. Son-Stolk, K. Gulikers, M. Koning, 

P. Elferink, M. Klijn, H. Stultiens (leden), L. de Lange (griffier), L. Busschops 
(gemeentesecretaris), F. Kadra (raadsadviseur).  

Afwezigen  Ü. Sözen, A. van Iperen, T. van Oostrom. 
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 Opening en mededelingen 
De heer Van der Meijden heet de aanwezigen welkom en opent de 
vergadering.  
Er is een bericht van verhindering ontvangen van de heren Sözen en Van 
Oostrom en van mevrouw Van Iperen.  
 
Namens mevrouw Van Iperen wordt een verzoek ingebracht door de 
voorzitter. De kinderraad zou namelijk graag bij de opening van de 
raadsvergadering op woensdag 10 juli aanstaande een terugblik willen 
verzorgen met betrekking tot de werkzaamheden van de kinderraad.  
Dit wordt positief ontvangen door de leden van het presidium. De 
kinderraad krijgt dan ook zoals verzocht tien minuten de tijd voor een 
korte presentatie voor aanvang van de raadsvergadering.  
 
Omtrent de deelname van het Nederlands elftal aan het Europees 
kampioenschap voetbal wordt door enkele leden geconstateerd dat de 
raadsvergadering van 10 juli aanstaande (deels) samen zou kunnen 
vallen met een halve finale waaraan Nederland deelneemt. Indien dit het 
geval is, wordt gekeken naar eventuele alternatieven.  
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 Concept-beknopt-verslag van de vergadering van het Presidium d.d. 
28 mei 2024 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 
De heer Van der Meijden merkt naar aanleiding van het verslag op dat hij 
op 11 juli aanstaande een gesprek gepland heeft staan met de heer 
Brouwer, de directeur van de Avri.  
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 Ingekomen stukken (geen) 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
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 Concept agenda's commissies 
Vanwege het zomerreces zijn er nog geen concept agenda's voor de 
commissies van september beschikbaar.  
De griffie heeft, conform het vergaderschema, mandaat voor de cyclus 
richting de raadsvergadering van 18 september 2024. 
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Mevrouw Derksen oppert de suggestie, aangezien er op dit moment voor 
de vergadercyclus van september twee onderwerpen op de bestuurlijke 
termijnkalender zijn genoemd, om eventueel één besluitvoorbereidende 
commissie te gebruiken als extra informatieve commissie. Het presidium 
geeft die suggestie aan de griffie mee.  
 
ITA (Informatieve Termijn Agenda) 
Na het zomerreces wil het presidium graag prioriteit toekennen aan de 
onderwerpen die op dit moment op de informatieve termijnagenda staan. 
De onderwerpen die zijn aangemeld en rijp zijn om in te plannen, kunnen 
dan na het zomerreces ook daadwerkelijk door het presidium in de tijd 
worden weggezet. Dit mede om te voorkomen dat de lijst met 
onderwerpen langer wordt.  
 
Mevrouw Klijn geeft aanvullende duiding met betrekking tot haar 
suggestie om een informatieve commissie te wijden aan bijzondere 
woonvormen. Zij wil met deze sessie collega’s (raadsleden, 
beleidsmedewerkers etc.) inspireren met alle mogelijkheden die er in dit 
kader zijn door eveneens inspirerende sprekers uit te nodigen. De 
betrokken wethouders zouden de avond wellicht kunnen openen.  
Het presidium vindt dit een mooi initiatief.  
 
Naar aanleiding van de informatieve termijnagenda refereert mevrouw 
Son-Stolk aan het onderwerp ‘papierinzameling door verenigingen’. 
Tijdens de besluitvoorbereidende commissie van 19 juni jl. is gesproken 
over het al dan niet beleggen van een informatieve avond maar is ook 
door de heer Verspuij de suggestie gedaan om dit in de gemeenteraad te 
bespreken.  
Indachtig de aangekondigde moties besluit het presidium af te wachten 
hoe de bespreking over dit onderwerp verloopt tijdens de 
raadsvergadering van 3 juli aanstaande.  
 
De heer Busschops geeft aan dat de gemeenteraad een informatienota 
heeft ontvangen over de wijkplannen. Er wordt op dit moment gewerkt 
aan een planning om hiervoor bijeenkomsten in te plannen.  
Aanvullend wordt opgemerkt dat een bezoek brengen aan de wijkteams 
voorligt bij de werkgroep Sociaal domein.  
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 Concept agenda raad d.d. 3 juli 2024 
De agenda van woensdag 3 juli bevat enkel bespreekstukken aangezien 
de onderwerpen direct zijn geagendeerd voor de raadsvergadering.  
 
Het presidium doet het voorstel om agendapunten 8 ‘Benoeming lid 
Raad van Toezicht Lingecollege’ en agendapunt 9 ‘Zelfevaluatie Raad 
van Toezicht Lingecollege’ nog niet te behandelen.  
Het presidium stelt dat het van belang is om als gemeenteraad een 
verdiepingsslag te maken op de rol die de gemeenteraad met betrekking 
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tot het Lingecollege heeft, om op die manier tot een gewogen beslissing 
ten aanzien van beide agendapunten te kunnen komen. 
 
Daarnaast wil het presidium aan de gemeenteraad voorstellen om 
agendapunt 11 ‘Verlenging ontheffing woonplaatsvereiste wethouder 
Dijkstra’ en agendapunt 14 ‘Vaststellen beleidsvisie externe veiligheid’ 
geadviseerd, gezien de technische aard van beide agendapunten, te 
agenderen als hamerstukken en hier dus geen bespreking op te laten 
plaatsvinden.  
 
Deze voorstellen omtrent het vaststellen van de agenda zullen aan de 
gemeenteraad worden voorgelegd.  
 
Raadsvergadering 10 juli 2024 
Ten aanzien van de raadsvergadering van 10 juli aanstaande, die in het 
teken staat van de behandeling van de jaarstukken, eerste 
voortgangsrapportage en de perspectievennota worden de volgende 
afspraken door het presidium vastgesteld: 

- In de eerste termijn bedraagt de bijdrage van iedere fractie 
maximaal 5 minuten. 

- In de bijdrage worden alle financiële stukken (jaarstukken, eerste 
voortgangsrapportage en perspectievennota) tegelijk behandeld. 

- Deze bijdrage wordt vanaf de eigen zitplaats geleverd. 
- In principe worden in de eerste termijn geen interrupties gedaan 

en geen verhelderende vragen gesteld. 
- De volgorde van de bijdragen is als volgt: er wordt gestart bij de 

grootste fractie en geëindigd bij de kleinste fractie. 
- In de tweede termijn wordt op elkaar gereageerd en 

gediscussieerd. 
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 Terugblik raadsvergaderingen d.d. 29 mei en 12 juni, 
besluitvoorbereidende commissie van 19 juni, informatieve 
commissie 5 juni en de informatiemarkt 26 juni jl.  
De heer De Boer geeft aan dat hij de opkomst tijdens de informatiemarkt 
vrij beperkt vond, wat wellicht duidt op de heldere stukken die de raad 
heeft mogen ontvangen.  
Mevrouw Stultiens hoopt dat in het vervolg louter op inhoud zal worden 
gediscussieerd zonder daarbij op de man te spelen. Daarnaast spreekt zij 
de wens uit dat portefeuillehouders de raad van concretere 
beantwoording voorzien.  
Mevrouw Son-Stolk geeft in het verlengde van de laatste opmerking van 
mevrouw Stultiens aan dat omtrent gevoelige onderwerpen meer aan 
verwachtingsmanagement richting de raad mag worden gedaan.  
 
Mevrouw Derksen merkt op dat zij als commissievoorzitter tijdens 
informatieve commissies erg alert is op politieke vragen en daar dan ook 
op ingrijpt. Zij is benieuwd hoe de leden van het presidium deze aanpak 
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ervaren. Het presidium acht dit wenselijk en complimenteert mevrouw 
Derksen voor de manier waarop zij dit vormgeeft.  
 
Het presidium benadrukt in de breedte, naar aanleiding van een 
opmerking van mevrouw Klijn over het bezoek van de Avri, dat de 
gemeenteraad in de gelegenheid moet worden gesteld om regie te 
voeren op deze gemeenschappelijke regeling. Met het bij de begroting 
2025 unaniem aangenomen amendement heeft de gemeenteraad een 
statement gemaakt.  
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 Bestuurlijke termijnkalender 
De heer Busschops geeft naar aanleiding van de vraag van mevrouw 
Derksen aan dat de bestuurlijke termijnkalender na het zomerreces 
opnieuw zal worden geactualiseerd.  
 

8 
 

 Concept-vergaderschema 2025 
Het presidium stemt in met het vergaderschema, maar legt naar 
aanleiding van de vraag van mevrouw Stultiens wel de opdracht bij de 
griffie neer om te bezien wat de voor- en nadelen zijn van het met één 
week vervroegen van de presidiumvergadering binnen de raadscyclus.  
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 Rondvraag en sluiting 
Mevrouw Derksen geeft aan geïnteresseerd te zijn in de voortgang van 
‘Veerkrachtig Tiel’. Ook refereert zij aan de bindingsdag die recent heeft 
plaatsgevonden. De heer Busschops geeft aan dat hij hier een apolitieke 
toelichting op kan verzorgen.  
 
De heer Van der Meijden dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit 
de vergadering. 
 

 


